

Navigation: [Wireless Base Radios](#) > [Wireless Base Radio \(BR21\)](#) > [Technical Specifications](#) >

Compliance



This device complies with FCC Part 15 and Industry Canada licensed-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

Cet appareil est conforme à la partie 15 de la FCC et aux normes RSS exemptes de licence d'Industrie Canada. L'opération est sujette aux deux conditions suivantes: (1) cet appareil ne peut pas causer d'interférences, et (2) ce dispositif doit accepter toute interférence, y compris les interférences pouvant causer un fonctionnement indésirable de l'appareil.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Les modifications ou modifications non expressément approuvées par la partie responsable de la conformité pourraient annuler l'autorisation de l'utilisateur de faire fonctionner l'équipement.

915 MHz unit contains RF module FCC ID: OV716363 / IC: 1614A-16363

2.4 GHz unit contains RF module OV7100250 / IC: 1614A-100250

WARNING

RADIATION RISK

This equipment is approved only for base station transmitting devices. Antenna(s) used for this transmitter must be installed to provide a separation distance of at least 20 cm (7.87 in.) from all persons and must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Failure to follow these instructions can result in death or serious injury.

AVERTISSEMENT

RISQUE DE RADIATION

L'équipement est approuvé uniquement pour les dispositifs de transmission de la station de base. Les antennes utilisées pour cette émetteur doivent être installées avec une distance minimum de 20 cm (7.87 pouces) de toutes personnes et ne doivent pas être co-situées ou opérées en conjonction avec aucune autre antenne ou émetteur.

Le non-respect de ces instructions peut entraîner la mort ou des blessures graves.

The latest user manual available here: <https://cmi.sharefile.com/d-s1b19d3334cc4692b>